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Agenda

naschoolse opvang

een aantal ouders vroegen zich af of de school niet kon voorzien in naschoolse opvang ipv Ferm (het vroegere 
Stekelbees)

○

ook werd geopperd om ipv tot 16u mogelijks tot 17u opvang op de speelplaats te voorzien○

reden was de inschrijfprocedure, het beperkt aantal plaatsen, de lange verplaatsing van school naar opvang○

het punt werd reeds eerder aangehaald door Linda en tevens bevraagd bij de leerkrachten echter tot op heden 
werden er niet voldoende leerkrachten gevonden om te voorzien in deze behoefte

○

○ Ferm voorziet nu in opvang voor alle Kalmthoutse scholen 

○ De inschrijfprocedure werd aangepakt,  je kan nu al verder op voorhand plannen

○ Het beperkt aantal plaatsen werd ook verholpen, ondertussen zijn er meer medewerkers in dienst genomen

○ Om de lange afstand te overbruggen werd er geïnvesteerd in een bolderkar voor de allerkleinsten

•

zitplaatsen speelplaats
er werd opgemerkt dat de leerlingen in de Max Temmermanlaan hun boterhammetjes, ipv in de klas, dikwijls buiten 
mogen opeten

○

echter er zijn niet altijd voldoende zitplaatsen○

dit maakt dat kinderen soms staande of zittend op de speelplaats hun bokes moeten eten○

vraag van ouders naar school toe, of er kan voorzien worden in meer zitplaatsen○

○ Er zullen meer zitplaatsen voorzien worden met de verdere aanleg van de speelplaats maar de ervaring leert ons dat 
kinderen sneller op de grond gaan zitten dan gebruik te maken van de aangeboden, reeds bestaande, faciliteiten

•

oudercomité
naar aanleiding van de oproep voor meer ouderbetrokkenheid via diverse kanalen merken we nog steeds bijzonder 
weinig animo

○

spijtige vaststelling was dat op de laatste vergadering van het steuncomité van vorig schooljaar er slechts twee 
nieuwe ouders aansloten

dit na een oproep in de whatsapp groepen (met uitzondering van vijfde en zesde)▪

na een info standje op de BBQ▪

na een warme oproep in het laatste prikbord▪

na een e-mail naar alle ouders van het vijfde jaar mbt de afscheidsreceptie▪

○

○ De schoolraad bekijkt hoe zij het oudercomité verder kunnen ondersteunen

○ Suggesties vanuit de schoolraad zullen overgemaakt worden aan de leden van het oudercomité

○ De ervaring leert ons, zowel vanop de schoolbanken als vanuit het bedrijfsleven, dat herhaling werkt!
We suggereren dan ook om telkens opnieuw het steuncomité onder de aandacht te brengen en gericht vragen voor 
helpende handen te stellen en dit per geplande actie; Middels flyers, website, whatsapp, e-mail maar ook mondeling 
door mensen aan te spreken en warm te maken. Niets leuker dan samen met enkele ouders een werkgroepje te 
vormen of een shift in te vullen op een activiteit ter ondersteuning van onze kinderen!

•

vervoer activiteiten - verzekering

○ De vraag kwam van enkele ouders of onze kinderen, alsook de vrijwilligers wel verzekerd waren wanneer zij met hun 
eigen wagen onze kinderen naar buitenschoolse activiteiten vervoerden
Er werd bevestigd dat verzekeringstechnisch alles in orde zou zijn voor vrijwilligers die kinderen vervoeren van en 
naar de buitenschoolse activiteiten

○

Linda zal dit nog eens kenbaar maken in een volgende prikbord of bij de eerste oproep voor nieuwe begeleiders○

•

link naar het verslag
Vanaf eind vorig schooljaar is de link naar het verslag beschikbaar op de website○

○ Er werd tevens vanuit de schoolraad gesuggereerd om de link naar het prikbord digitaal via Whatsapp te versturen 

•
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○ Er werd tevens vanuit de schoolraad gesuggereerd om de link naar het prikbord digitaal via Whatsapp te versturen 
om dat mensen dit soms sneller zullen raadplegen dan op papier of via e-mail

• Brief van een ouder wiens kleutertje niet mee op uitstap kon (feiten dateren van vorig schooljaar)

○ De schoolraad werd ingelicht door een ouder wiens kindje niet mee op schooluitstap kon om dat dit nog niet zindelijk 
was. 

○ Naar aanleiding van deze feiten werd het voorval uitvoerig besproken op de schoolraad; Beslist werd om het 
zindelijkheidsbeleid, zoals het vandaag in voege is en tevens medegedeeld wordt tijdens de inschrijvingen van 
nieuwe kleutertjes, te publiceren op website

○ Op die manier kunnen we dit, zoals vandaag gangbaar, meedelen tijdens de inschrijvingen én kunnen we tevens 
verwijzen naar het beleid op de website.

○ Ter info, kindjes worden nooit geweigerd op de school. Er zal steeds in aangepaste opvang voorzien worden op de 
school wanneer dit nodig is.

○ Ervaringsdeskundigen stellen echter dat het niet praktisch noch haalbaar is om niet zindelijke kindjes mee op uitstap 
te nemen.

vraag voor meer bomen / schaduw op de Max Temmermanlaan
ontharding, vergroening, …
○ Met de heraanleg van de speelplaats gaat er meer plaats komen voor ontharding al dan niet ingevuld door groene 

elementen die voor schaduw kunnen zorgen

•

• zonwering voor de klassen van de vierdejaars
het eerste verdiep wordt op zonnige dagen 'broeierig' heet; is hier reeds iets voorzien? 
○ De schooldirectie gaat de vraag voorleggen aan het schoolbestuur om samen naar oplossingen te zoeken

○ Wellicht dat een boom wonderen kan doen (zie tevens vorige puntje)

naschoolse activiteiten
er waren enkele ouders die zich afvroegen of er niet iets van sport kan georganiseerd worden na school, of bvb 
kunst/muziek academie
○ Dit kan! Clubs kunnen hiervoor op school terecht. De verschillende beschikbare zalen kunnen afgehuurd worden in 

samenspraak met de directie.
○ In tegenstelling tot in sommige gemeentelijke scholen, zoals bvb in Essen, wordt dit in Kalmthout voorlopig in geen 

enkel onderwijsnet aangeboden
○ Ouders of kennissen die deel uit maken van een club die zulks initiatief willen opstarten zijn van harte welkom op 

school. Denk daarbij niet enkel aan sport maar ook aan bvb een kinderkoor, yoga maar ook typlessen (inspiratie te 
vinden bij WIGO - buitenschoolse opvang Wildert)

•

• Stand van zaken fietsenstalling

○ Verharding is voorzien voor de herfstvakantie, communicatie volgt na de oplevering

Datums werden vastgelegd voor volgende schoolraden:

• Dinsdag 21 november

• Dinsdag 21 mei
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